
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Pécsvárad Város Képviselő-testületének 2015. augusztus 3-án tartott üléséről. 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal 

 

 

Jelen vannak: Zádori János polgármester 

 Bayerné Andrics Aliz. 

 Fűri Ferenc 

 Gászné Bősz Bernadett 

 Dr. Hutvágner Rozália 

 László Miklós 

 Tóth Györgyi 

 képviselők 

Meghívottak: Dr. Fenyvesi János jegyző 

Takács Andrea ifjúsági polgármester 

Fullér Péter pénzügyi osztályvezető 

 

Zádori János polgármester köszöntette a jelenlévőket. Megállapította, hogy a képviselő-

testület valamennyi tagja jelen van, az ülés határozatképes. Javaslatot tett az ülés 

napirendjére, melyet a képviselő-testület vita nélkül elfogadott. 

 

 Napirend:  Előterjesztő 

   

1. Képviselő eskütétele Zádori János polgármester 

2. Az óvoda beszámolója a 2014-15-ös tanévről Kroh Adrienn óvodavezető 

3. A köznevelési intézmények működtetésével 

kapcsolatos döntés meghozatala 

Zádori János polgármester 

4. Egyebek  

 

 

1.) napirend Előterjesztő 

Képviselő eskütétele Zádori János polgármester 

 

Zádori János polgármester tájékoztatta a testületet, hogy Pécsvárad Város Helyi Választási 

Bizottsága 1/2015. (VI.18.) HVB határozatával a lemondás miatt megüresedett önkormányzati 

képviselői mandátumot a Pécsvárad város egyéni listáján következő legtöbb szavazatot elért 

jelölt, Bayerné Andrics Alíz Mária részére adta ki. Köszöntötte a képviselő-testület nevében a 

képviselőt, aki ezt követően letette a törvényben meghatározott esküt. 

 

2.) napirend Előterjesztő 

Az óvoda beszámolója a 2014-15-ös tanévről Kroh Adrienn óvodavezető 

 

Kroh Adrienn óvodavezető összefoglalta az írásban kiküldött anyagot. 

Tóth Györgyi képviselő mint az Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke az óvodák közti 

elosztásról, az elosztási elvekről szólt. Megemlítette, hogy a bölcsődében van nagyobb gond, 
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a gyerekek nem járnak és minden státust betöltött. A bizottság elfogadásra javasolta a 

beszámolót. 

Dr. Hutvágner Rozália kiemelte, hogy az anyag szakmai szempontból is szép, tetszik a 2 

óvoda egy intézmény látásmód. 

Bayerné Andrics Aliz a SNI-sek és a hátrányos helyzetűek számára kérdezett rá. 

Kroh Adrienn elmondta, hogy régebben több volt, jelenleg alig van. 

 

Zádori János polgármester elfogadásra javasolta az anyagot. 

 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

 

51/2015. (VIII.3.) számú határozat 

 

Pécsvárad Város Képviselő-testülete a Pécsváradi Szivárvány Német Nemzetiségi Óvoda 

beszámolóját a 2014-2015-ös nevelési évről elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

3.) napirend Előterjesztő 

A köznevelési intézmények működtetésével kapcsolatos 

döntés meghozatala 

Zádori János polgármester 

 

Zádori János polgármester az írásos anyagot az alábbiakkal egészítette ki: 

Pécsváradnak az intézmények fenntartására 2020. december 31-ig évente 87 millió Ft-ot kell 

kifizetnie. Hogy konkrétan miből áll össze ez az összeg, arról nincs információ. Nyolc napon 

belül kell dönteni: vállaljuk-e az üzemeltetést vagy nem? A II. Béla középiskola után 

fizetendő pénz is benne van ebben 87 millióban. A minisztérium azt közölte, nem lesz 

változtatás.  

Fűri Ferenc a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökeként elmondta, hogy a bizottság sokat 

gondolkodott, de döntés nem született. Felolvasta Arató Márton bizottsági tag levelét. 

Felvetette, hogy nem készültek gazdaságossági számítások, a beígért állami juttatás, a 

bizonyos 166 millió nem biztos, az összeg a II. Béla költségeit is tartalmazza, a KLIK-nek van 

22 millió befizetetlen csekkje, amit lehet, át kell vennünk, a szeptemberi tanévkezdés 

problémái az önkormányzatra zúdulnak, a megtakarítás jegyébe embereket kell elbocsátani, 

megszűnhet a pécsváradi tankerület. 

A polgármester elmondta, hogy az átadott összeg a sportcsarnok és az uszoda bevételeit is 

tartalmazza, ez az összeg nem változott az átadás óta, akkor pedig taktikusan lett kialakítva. 

Ha ennyi pénzbe kerül nekünk is, legalább látjuk, mire megy el. Ha a KLIK kezében marad, 

ne lesz ráhatásunk, esélyünk sem lesz, hogy magunk, olcsóbban oldjuk meg. Így is bármilyen 

meghibásodás esetén mi fizetünk, nem évi 87 millióba, jóval többe került ezt is figyelembe 

véve a fenntartás. 

Fűri Ferenc szerint egy másik tankerülethez tartozás esetén a gyerekek is rosszabbul járnak, és 

ez az igazán fontos. 

Tóth Györgyi szerint most nehezebb, mint 2012-ben. A KLIK által kimutatott 105 milliós és 

az általunk fizetett 87 millió Ft közötti különbséget nem tudni, hogy lehet ledolgozni. Két 

rossz döntés lehetséges. El kell mondani, hogy a pécsváradi tankerülettel kimagaslóan jó az 

együttműködés. Az intézmény eddig is a jó gazda gondosságával járt el. Ha a technikai 

dolgozók az önkormányzathoz tartoznak nehéz lesz az együttműködés. 
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Fűri Ferenc felvetette, hogy nincs szerződés, ami alapján visszakerülhet az intézmény, nem 

tudjuk mit vállalunk, a 87 millió viszont egy fix szám. 

Gászné Bősz Bernadett képviselő szerint folyamatosan hosszú távú döntéseket kell hozni, 

megfelelő információ nélkül. Ezzel együtt a saját működtetésben látja a garanciát. 

László Miklós képviselő bizonytalanságának adott hangot. 

Fűri Ferenc javasolta, hogy a testület arról szavazzon, hogy ki ért egyet azzal, hogy vállaljuk a 

87 milliót? 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 nem szavazattal az alábbi döntést hozta: 

 

52/2015. (VIII.3.) számú határozat 

 

Pécsvárad Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Nkt. 74. § (6) bekezdésében foglaltak 

alapján az önkormányzat rendelkezésére álló saját és átengedett bevételek terhére a saját 

tulajdonában álló – az állami intézményfenntartó központ által fenntartott köznevelési 

intézmény feladatainak ellátását szolgáló – ingó és ingatlan vagyon állami intézményfenntartó 

központ általi működtetéséhez megállapított hozzájárulás megfizetését vállalja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

4.) napirend  

Egyebek  

 

Fűri Ferenc képviselő az alábbi felhívásról adott tájékoztatást: 

 

Az Egyesült Nemzetek Szervezetének tagállamai 2015. november 30. - december 21. között 

Párizsban megrendezendő klímacsúcson az üvegházhatású gázok kibocsátásának olyan 

korlátozásáról terveznek megállapodni, amely biztosítaná, hogy a globális felmelegedés 

mértéke az ipari forradalomkor mért szinthez képest legfeljebb 2 Celsius fokkal emelkedne. 

A párizsi megállapodással a jelenleg érvényben lévő Kiotói Jegyzőkönyvet kívánják leváltani, 

mivel az alkalmatlan a globális felmelegedés megfékezésére, ugyanis több mint 150 országot 

- köztük a világ három legnagyobb kibocsátójának számító Kínát, Egyesült Államokat és 

Indiát - nem kényszeríti károsanyag-kibocsátásuk visszafogására. 

A1 Gore volt amerikai alelnök világméretű klímavédelmi kampányt indított, melynek célja, 

hogy egymilliárd támogatót szerezzen a párizsi klímacsúcs előtt, és ezáltal felhívja a párizsi 

klímacsúcson résztvevő állami, politikai vezetők figyelmét arra, hogy egy ambiciózusabb, 

elkötelezettebb, nagyobb felelősségről tanúskodó megállapodást írjanak alá, mint amilyen 

most éppen körvonalazódni látszik. 

Magyarország képviseletében elsőként dr. Áder János, a Magyar Köztársaság elnöke fejezte ki 

csatlakozási szándékát a kezdeményezéshez, és elindította a www.elobolygonk.hu magyar 

nyelvű oldalt, amelyen keresztül minden magyar állampolgár csatlakozhat a klímavédelmi 

kampányhoz. 

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet és a város lakosságát, hogy támogassa a köztársasági 

elnök úr felhívását, és csatlakozzon e nemes cél eléréséhez. 

 

 

http://www.elobolygonk.hu/
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A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

 

53/2015. (VIII.3.) számú határozat 

 

Pécsvárad Város Önkormányzata Képviselő-testülete, felismerve a klímaváltozás folyamata 

megállításának, az emberi egészség környezeti feltételei javításának, a természeti-környezeti 

értékek és erőforrások védelmének, takarékos felhasználásának, a fenntartható fejlődés 

biztosításának és az ebből fakadó össztársadalmi cselekvés igényének szükségszerűségét 

1. egyetért a Magyarország köztársasági elnöke által is támogatott „Élő bolygónk" 

klímavédelmi aláírásgyűjtés kezdeményezésével, az annak keretében megfogalmazott 

célokkal, támogatja azok megvalósítását. 

2. Az 1. pontban foglaltakra tekintettel, a Pécsvárad Város Önkormányzatának honlapján 

közzéteszi a kezdeményezéssel kapcsolatos felhívást, tájékoztatja a település polgárait a 

csatlakozás lehetőségéről. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Zádori János polgármester tájékoztatást adott a Martonfa község külterületén tervezett 

menekült tábor ügyéről. Elmondta, hogy a tervezett beruházásról a pénteken megjelent 

kormányrendeleten kívül semmit sem lehet tudni,  

Bayerné Andrics Aliz nem értett egyet a megoldással, úgy vélte, a lakatlan laktanyák 

alkalmasabbak lennének erre a célra. 

A képviselő-testület tagjai felkérték a polgármestert, hogy a belügyminisztertől kérjen 

tájékoztatást az ügyben. 

 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

 

54/2015. (VIII.3.) számú határozat 

 

Pécsvárad Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a Martonfa 

község külterületére tervezett ideiglenes befogadó állomással kapcsolatban kérjen információt 

a Belügyminisztériumtól.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Zádori János polgármester pályázatok benyújtására tett javaslatot: 

 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 
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55/2015. (VIII.3.) számú határozat: 

 

Pécsvárad Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az  alábbi témakörben: 
Környezet és Energia Operatív Program , Középületek kiemelt jelentőségű 

épületenergetikai fejlesztése 

konstrukció száma: KEOP-2015-5.7.0 

 

A projekt megnevezése: Pécsváradi Sportcsarnok épületenergetikai fejlesztése 

A tervezett beruházás teljes beruházási költsége:                     150.000.000 Ft 

A KEOP forrásból származó támogatás tervezet összege:        150.000.000 Ft 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

A képviselő-testület egyhangú szavazással az alábbi határozatot hozta: 

56/2015. (VIII.3.) számú határozat: 

Pécsvárad Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

vidéki gazdaság és lakosság számára nyújtott alapszolgáltatás fejlesztésére elnyert támogatás 

finanszírozására támogatás megelőlegező hitelszerződést kössön. 

A hitel összege  7.999.000 Ft, a hitel biztosítéka az Önkormányzat aktuális költségvetési 

bevételei . 

A Képviselő- testület hozzájárul ahhoz, hogy a polgármester és a pénzügyi ellenjegyzésre 

jogosult Fullér Péter pénzügyi osztályvezető eljárjon , a hitel igénybevétele érdekében 

valamint aláírják a hitelszerződést. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Zádori János polgármester 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester az ülést berekesztette. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

                         Zádori János Dr. Fenyvesi János 

                        polgármester jegyző 

 


